
Bestyrelsesmøde 24.04.2024 

Deltager; Hanne, Kirstine, Susanne, Jesper, Lars, Søren, Jesper og Anna 

 

1.Dagligdagen, 

Hanne 

Mange ting at forholde sig til ifbm lukning af børnehuset.  

Rikke, Jesper og Hanne stod for mødet vedr. privatpasning. 3 var interesseret, men 1 par rejser til 

november.  

Tidlig skolestart. 2 er interesseret i tidlig skolestart. sidst nævnte flytter dog med forældrene fra 

Mors inden årets udgang.  

Aurora har sagt op og er stoppet, Rikke har overtaget timerne. Aurora skal nu hjemmeundervise 

egne børn, men fortsætter som tilkaldevikar når muligt.  

Kasserermøde: HW, Søren og Marian har haft møde.  Elsebeth kommer tilbage på 75% skal have 

fundet en til de sidste dansk timer i 0.-1. kl. og i 2.-3. kl.  

Der vil fra børnehusets side blive fulgt op på de fraflyttede børn, evt. med et besøg i deres nye 

børnehaver.  

Der kommer en Stefani der følger Kirstine. 

Der har været slovensk besøg 

Vi er inviteret til læsekursus i Lødderup.  

Der arbejdes med skole/hjem samtaler 

Dannelsesturen går i år til Statsfængslet i Horsens, samt Asger Jorn Museum, sejle med Hejren til 

Himmelbjerget og så hjem igen. 

Detektiverne – 1.klasse tage med børnehaven på tur til falck 

Lejertur arbejdes der på, så godt indhold haves på Venø og på Fulton med de store. 

Museum Mors har spurgt om Ørding Friskole vil være testgruppe for et nyt initiativ de tager. 

Ifbm Kulturmødet får vi en kunstner på besøg, dette er til 2-3 klasse. 

 

Susanne 

Go stemning på trods af alt, spændte på fremtiden 

Oprydning 

Elsemarie flytter med ind på skolen og starter så småt op med rengøring her.  

 

 



 

 

2.Økonomi 

47 elever efter sommerferien 

Højere varmeregning- en voldsom stigning. 

Vedr. rengøring: Elsemarie dækker 14 timer i ugen, måske skulle man finde en flexjobber mere og 

hæve skolepengene/betaling. HW kontakter jobcentret. 

Eller supplere EM med rengøringsfirma 

Eller gå ned på fx 3 hold og stadig beholde muligheden for at betale sig fra rengøringen.  

 

 

3.generalforsamling 

Go stemning på generalforsamling også på den ekstraordinære. 

 

4.Skoleåret 2024/2025 

Elsebeth er der ”styr på” vi glæder os til at få hende tilbage. 

En ny fra Ollerup? 

En fastansættelse?  

 

5.Spørgeskema og politikker:  

Mad 

IT/Telefoni 

Mobbe 

Ryge 

Der er lavet et spørgeskema og ud fra denne vil man vurdere betydningen af disse og få nedskrevet 

ØFS´s holdninger. Vi har dem jo i praksis men ikke nedskrevet. 

Der er en arbejdsgruppe der arbejder med spørgeskemaerne. Katja, Nora og Maja Jensen 

Bestyrelsen ønsker en omformulering.  

 

 

 

 



 

 

6.Arbejdsgrupper 

Bygninger 

Arbejdsdag 25 maj 

Rengøring 

Intet nyt 

Arbejdsdag 

De ansvarlige går en runde 

 

7.Markedsføring 

Digitalannoncering 

Lene har sat noget i gang frem til august, Anna skal have en overlevering 

Børnenes dag i gågaden 25 maj 

Ansvarlig; Anna, oppustelig fodboldbane? bord/bænkesæt? Reklame  

Evt:  

Prøv en friskole Aug. Og Sep. 

Halloween parade; salg af kakao? 

Skal bussen til at køre fast rute for at vise reklamen?  

 

8. Evt. 

Sommerskole – måske nogle aktiviteter i Uge 32? frivillige  

Skolestart er 13 august 

 

 


